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JEGYZŐKÖNYV 

 

Esélyegyenlőségi Bizottsági ülés 

2022. október 10. hétfő 18:00 

Helyszín: ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum körút 4/A) / Microsoft 

Teams 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK esélyegyenlőségi referens Balog Marcell 

ELTE ÁJK HÖK Fehér Levente 

ELTE BGGYK HÖK Fekete Tamara 

ELTE BTK HÖK Szabó Vanessza 

ELTE IK HÖK Nagy Bendegúz 

ELTE PPK HÖK Németh Fanni 

ELTE GTK HÖK Rózsa Panna 

ELTE TTK HÖK Németh Friderika Bianka 

ELTE TÓK HÖK Fera Dóra 

ELTE TáTK HÖK Lepres Luca 

ELTE KolHÖK Ribly Zita 

 

 

Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Jövőbeli tervek 

3. Egyebek 

A biztossági elnök, Balog Marcell az ülést 18 óra 05 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Balog Marcell elmondja, hogy az első pontja az aktualitásoknak a bemutatkozás mivel tavaly 

csak egy bizottsági ülés volt, és vannak új képviselők is. 
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Minden résztvevő bemutatkozik, elmondja milyen karról van, mióta van pozícióban, eddig 

milyen tevékenységeket végzett a részönkormányzatukban. 

Balog Marcell elmondja, hogy a B pont az iskolakezdő adománygyűjtés kiértékelés lesz. 

Nagy Bendegúz elmondja, hogy náluk máshogy zajlott ez a gyűjtés, nem a gólyatáborban, a 

nagy táv miatt, hanem a beiratkozáson, illetve az első hetekben lehetett hozni, illetve 

bedobták az Ukrajnai adománygyűjtésből megmaradtakat. 

Németh Fanni elmondja, hogy nincs különösebb hozzáfűznivalója, nem érkezett semmiféle 

visszajelzés.  

Fehér Levente elmondja, hogy nem igazán tud mit mondani az adománygyűjtésről, mivel 

elmondása szerint a karukon nem annyira működnek az adománygyűjtések. 

Németh Friderika Bianka elmondja, hogy neki nem volt nem volt nagy beleszólása, mivel 

szeptember 4.-én került tisztségbe, de elmondja, hogy náluk sem gólyatáborban volt gyűjtés a 

nagy táv miatt, náluk is a beiratkozáson és az első héten történt meg a gyűjtés. Kicsit a 

promózását gyengének érezte. 

Lepres Luca elmondja, hogy neki nincs különösebb hozzáfűznivalója, a TáTK-n sikeres volt, 

és sok adomány összegyűlt. 

Fekete Tamara elmondja, hogy szerinte náluk is sikeres volt a gyűjtés, annak ellenére, hogy 

egy elég kicsi karról van szó, több promót szükségesnek érezte volna. 

Fera Dóra elmondja, hogy ő is hasonlóan érzi, ők is szintén egy kis kar, de ennek ellenére is 

sikeres volt. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy nagyon sok gólya hozott adományt, abban reménykedett, 

hogy egy kicsit több lesz, de első körben jó lesz, és egy jó kezdeményezés volt, és még lehet 

rajta dolgozni. 

Ribly Zita elmondja, hogy náluk nem volt ilyen adománygyűjtés, mivel a kollégiumi felvételi 

nagyon sokáig kihúzódott, és később is kezdődött az egyetem egy héttel, és a beköltöztetés is 

elhúzódott, így erre már nem maradt idő. 

Nagy Bendegúz elmondja, hogy annyi észrevétele lenne, hogy nagyon sűrű ez az időszak, és 

másféle időzítés jobb lehetne erre az adománygyűjtésre.  

Balog Marcell elmondja, hogy ez a gyűjtés azért ekkor volt szervezve, mert a gólyák 

legtöbben középiskola után jönnek egyetemre, és így nekik is egyszerűbb leadni a számukra 

fölösleges tanszereket, amiket már nem használnak többé, úgy, hogy jó célra adják azt. 

Fehér Levente elmondja, hogy náluk nem feltétlen posztok formájában működik egy 

esemény sikeres promózása, hanem inkább szájról-szájra terjedően. 

Nagy Bendegúz elmondja, hogy szerinte ennek a beiratkozáson nagyobb sikere lehetne, 

mivel ott többször is el lehetne nekik mondani ezt a lehetőséget. 
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Balog Marcell elmondja, hogy nem minden beiratkozáson vannak ott a kari 

részönkormányzattok, de ahol igen, ott ilyen formában is megrendezhető a gyűjtés. A 

következő téma, amire rátérünk, a legaktuálisabb téma, a sütivásár. Az EHÖK elnökség 

dönthetett arról, hogy kinek és hogy szervezik a döntést. Az elnökség nem volt döntésképes, a 

PPK nem szeretne részt venni a gyűjtésen. Megkérdezi a kari képviselők álláspontját is. 

Nagy Bendegúz elmondja, hogy azóta nekik nem volt elnökségi, de meg volt írva, hogy a 

következőn lesz róla szó. 

Balog Marcell elmondja, hogy ez az esemény egy EHÖK esemény, és mindenképpen meg 

lesz tartva, mivel a programban is szerepelt. Az elnökségek meg lettek bízva, hogy 

szavazzanak az elnökségükkel egyeztetve arról, hogy kinek és milyen formában menjen a 

gyűjtés. 

 Szabó Vanessza elmondja, hogy ők beszéltek erről elnökség szinten, és a szociális 

alelnökkel azt beszélték, hogy jobban örülnének, ha karonként dönthetnének, vagy valami 

kisebb szervezetnek gyűjthetnének, mint egy nagyobb szervezet, mivel az elveszne. Náluk ez 

egy fő szempont lenne. 

Balog Marcell elmondja, hogy ezt már mondta az elnökségnek, hogy nyugodtan mondjanak 

kisebb szervezeteket is, amikről szavazhatnak. Jelenleg a TÓK meg a BGGYK van egységben 

a MáSzínház nevű szervezettel, ami a többség miatt azt jelentené, hogy nekik fogunk 

gyűjteni. Fekete Tamarát megkéri, hogy meséljen róla, hogy a bizottság tudja mérlegelni ezt. 

Fekete Tamara elmondja, hogy ez egy olyan színház, ami fogyatékos személyekkel 

foglalkozik, a feldolgozott előadásaik is ezt a témakört dolgozzák fel. Érzékenyítő jellegű, és 

sok személyt tudnak foglalkoztatni, de úgy néz ki, hogy nem tudják tovább fenntartani, és 

tudja, hogy nem csak a fogyatékosság tartozik az esélyegyenlőségbe, de ez egy nagyon jó 

lehetőség arra, hogy ezek az emberek ne csak otthon üljenek, vagy a szüleik ellássák őket, 

vagy egy intézményben fekszenek, hanem kicsit önmegvalósítás és érzékenyítés is. 

Előadáslátogatást is szeretne szervezni, amennyiben van rá érdeklődés.  

Balog Marcell elmondja, hogy 18:30 perckor megérkezik a GTK-s képviselő, Rózsa Panna 

is, és innen rendelkezik szavazati joggal. Ezután megkérdezi Szabó Vanesszát, hogy ez a 

szervezet adekvát lenne-e nekik gyűjtés szempontjából. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy nekik ez megfelelne, és az előadáslátogatás is jó lenne. 

Rózsa Panna elmondja, hogy szeretnének egy karon belüli sütivásárt is szervezni, ami ettől 

független ettől. Egy óvodának gyűjtenének, ahova hátrányos helyzetű gyerekek járnak, és 

Mikulásra eljuttatnák a pénzből vett játékokat, amit az óvoda kért. Ennek ellenére részt 

vesznek az adománygyűjtésen is. 

Balog Marcell elmondja, hogy mivel ez a szervezet van jelenleg az elnökségben is 

többségben a bizottságnak megfelelne-e, ha nekik szervezik a gyűjtést. Addig ismerteti, hogy 

november 10. után lenne, mivel akkor érkeznek meg a fizetések és a közéleti ösztöndíjak. 

Mivel pénzt nem fogadhatunk el, ezért becsületkasszás esemény lenne. 1-2 pad lenne kitéve 

egy kijelölt helyen, vagy ha több épület van, akkor épületenként, 2 órás ügyelési idővel. 
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Nagyon szeretné, ha a lágymányosi karok szorosan dolgozzanak ebben együtt, mivel 3 kar, és 

nagyobbat is lehet csinálni a gömbaulában. Kisebb karoknál az 1-2 pad maradhatna.  

Rózsa Panna elmondja, hogy van egy nagyobb közös udvaruk a BTK-val, ahol meg lehetne 

szervezni a gyűjtést. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy ők a H épület mellett szokták tartani a sütivásárokat, a H és 

C épület közötti folyóson, ahol egyéb kitelepülések szoktak lenni, és most is itt szeretnék 

tartani. 

Balog Marcell elmondja, hogy akkor a GTK is mehet oda, ha ők úgy döntenek, és 

megkérdezi a kis karokat is. 

Fekete Tamara elmondja, hogy náluk két épület is van, az egyik Ecseri úton, a másik pedig a 

Damjanich utcában, de csak az Ecseri úti épületben tartja érdemesnek. Szívesen szervezne 

köré versenyt, hogy melyik volt a legfinomabb és ELTE-s ajándék csomagot nyerhetnek. 

Szívesen csinálnák a BTK- és GTK-val. 

Rózsa Panna elmondja, hogy szerinte jobban kivitelezhető lenne egy Budai és Pesti 

központtal megrendezni.  

Balog Marcell elmondja, hogy bár erről volt szó, de mindenki rendelkezik akkora kari 

szuverenitással, hogy valószínűleg nem jönnének el a hallgatók. 

Fehér Levente elmondja, hogy náluk a palacsintabisztró egy több éve működő esemény, és 

ők ez alatt szervezik meg a sütivásárt, és ez miatt sem szerettek volna két központot a 

gyűjtésre. 

Rózsa Panna elmondja, hogy ő ezt náluk azért tudja elképzelni, mivel náluk még annyira 

aktívak a gólyák a csoportvezetőikkel, hogy akár még a Lágymányosi Campusra is 

elmennének. 

Balog Marcell elmondja, hogy minden referens úgy dönt ahogy szeretne, hogy hol tartja meg 

a rendezvényt, amennyiben szeretnék, oda települnek ki, ahova szeretnének. Kb. 09-16-ig jó 

lenne 2 órás váltásokban kint lenni, 2-3 emberrel. Egy népesebb helyet keressenek a 

referensek a kampuszon a padok kihelyezéséhez. Jelenleg nem él a covid szabályzása az 

ELTE-nek, így nem szükséges a sütemények külön csomagolása. Az allergéneket írják le a 

süteményekhez, hogy ebből ne lehessen probléma. Mindenki vegye fel az üzemeltetőkkel a 

kapcsolatot azért, hogy meg lehessen tartani az eseményeket. November 10. után egy másfél 

héten át mehetne a sütivásár a kampuszokon/karokon. 

Szabó Vanessza megkérdezi, hogy készül-e hozzá promó anyag az EHÖK által, vagy a 

karoknak kell csinálni.  

Balog Marcell elmondja, hogy az EHÖK készít hozzá promóanyagot, amit a kommunikációs 

alelnökkel fog elkészíteni, és szeretnének egy esélyegyenlőségi-kommuikációs bizottsági 

ülést tartani, hogy gördülékeny lehessen a közös munkavégzés. Az alapszöveget 

módosíthatják majd ahogy szeretnék kicsit karspecifikussá tenni. Ezután rátér a KolHÖK-re, 

hogy ebben szeretnének-e részt venni. 
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Ribly Zita elmondja, hogy szeretnének benne részt venni, és ha szabad kezet kap, akkor 

kitalálna egy őszlezáró vagy télváró bulit az Ajtósi Dürer kollégiumba, ahova az összes 

kollégium meg van hívva, és ezt egybekötni a sütivásárral. Szerinte így lehetne a legjobban 

odacsalogatni az embereket. 

Balog Marcell elmondja, hogy a sütivásár eleme maradjon meg, azt rábízza, hogy melyik 

kollégiumokban tartja meg, de egy KCSSK-ban mindenképp szervezne, mivel az a 

legnagyobb. Beszéljen a kollégiumokkal, hogy kik szeretnének részt venni, a buli is jó ötlet, 

és erről lehet külön megbeszélést is tartani. Beleegyeztünk abba, hogy november 10. után, egy 

másfél hetes időszak alatt a MáSzínháznak sütivásár szervezünk, kampuszonként és 

karonként. 

Balog Marcell szavazásra bocsátja, és megkéri a képviselőket, hogy aki ezzel egyetért, 

kézfeltevéssel jelezze. 10 szavazatból 9db igen és 1db nem szavazattal az Esélyegyenlőségi 

bizottság megszavazta, hogy a sütivásáron a MáSzínháznak gyűjtenek. Az aktualitások 

következő pontja a karácsonyi adománygyűjtés, ami annak a szervezetnek menne, akinek az 

iskolakezdő adománygyűjtés is lett szervezve. (Dunakanyari Család- és Gyermekjóléti 

Intézmény). Jobb promót szeretne ennek a gyűjtésnek, mint tavaly, mivel csak két körös volt. 

Ez november végétől kezdődne, mivel előbb ér véget a szorgalmi időszak, így a sütivásár után 

egyből ez kezdődne. Szavazásra bocsátja és egyhangúlag elfogadja a bizottság a döntést 10db 

igennel.  

Fera Dóra megkérdezi, hogy cipősdoboz formájában lesz megszervezve, vagy úgy, mint 

tavaly. 

Balog Marcell elmondja, hogy indulhat cipősdoboznak, és az összes adomány alapján majd 

eldöntjük, mivel tavaly is azért lett szétválogatva, mivel nem jutott volna mindenkinek. Az 

aktualitások napirendi pontot 9db igen és 1db nem szavazattal elfogadta a bizottság. A 

következő napirendi pont a jövőbeli tervek lennének, ahol a referensek elmondják a terveiket 

a szemeszterre/évre, mivel elősegítené a karok egymás közötti munkáját esélyegyenlőségi 

programok terén. 

 

2. Jövőbeli tervek 

Balog Marcell megkérdezi, hogy ki milyen programokat tervez a szemeszterre/évre. 

Nagy Bendegúz elmondja, hogy a karácsonyi adománygyűjtés és a sütivásár elég program a 

szemeszterre, de ha bármilyen karnak van ötlete, szívesen beszállnak a kezdeményezése. Jövő 

szemeszterben az Esély a jókedvre rendezvényt ismét szívesen megszerveznék. 

Németh Fanni elmondja, hogy a mindenki segít nap kerül náluk majd rendezésre, ami nem 

csak egy nap lesz, hanem egy teljes hét. Az önkéntes körnek a szerepét kicsit jobban 

megerősítenék. A sütivásár helyett inkább ruhagyűjtést szeretnének tervezni. Jótékonysági 

sportnap tervezése is megbeszélés alatt van, és szívesen továbbítani egyetemi platformra is ezt 

a rendezvényt. 
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Fehér Levente elmondja, hogy a sütivásár és palacsintabisztró egyben, illetve a karácsonyi 

adománygyűjtés után vége is a szemeszternek. Elmondja, hogy az ÁJK-n az 

adománygyűjtések mennek a legjobban. 

Németh Friderika elmondja, hogy a Jane Goodall intézetnek a mobiltelefonok, tabletek és 

azoknak a tartozékait lehet leadni. A TTK-s kari lapba szívesen írna esélyegyenlőségi 

cikkeket, erről már egyeztetett a SHÜTI-vel. Szeretne előadásokat csinálni, a többi 

lágymányosi karral együtt, különböző érzékenyítéssel foglalkozó témákban.  

Lepres Luca elmondja, hogy ő is előadásokban gondolkozik, szintén a lágymányosi karokkal 

együtt, egy autizmus spektrumzavarral élő emberekről szóló előadás lenne az első. Szívesen 

aktivizálná az önkénteseket egy kicsit jobban a karon, de nagyon örülne, ha ez az önkéntes 

börze egy lágymányosi, vagy egy egyetemi színvonalon működhetne. 

Fekete Tamara elmondja, hogy vannak jó ötletei az előadásokhoz, hogy kiket lehetne hívni, 

ők nagyon szívesen tartanak közös egyetemi programokat, mivel náluk nem akkor kari élet, 

de bármiben szívesen csatlakoznak bármelyik karról.  

Fera Dóra elmondja, hogy maradtak korábbi ruhagyűjtésről maradtak még adományok, és 

egy anyaotthonnak szervezne ennek egy gyűjtést.  

Rózsa Panna elmondja, hogy karácsonyi angyalkázást szerveznek gyermekeknek, ahol SNI-s 

vagy értelmileg akadályozott gyermekekkel foglalkoznak, ahol lehet írni majd egy listát, és 

azok alapján próbálják azt teljesíteni. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy a sütivásár és a könyvbazár a tervezett program, emellett az 

egyetemi karácsonyi adománygyűjtés lesz még.  

Ribly Zita elmondja, hogy náluk is mindig az angyalkázás lesz náluk. 

Balog Marcell szavazásra bocsátja a napirendi pontot, és ezt a bizottság egyhangúan elfogadja. 

 

3. Egyebek 

 

 

Balog Marcell 19 óra 25 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 
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 Balog Marcell 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyvvezető: 

 


